
أهلًا ميدتاون...
                أهــاً بالحيــاة!

HELLO MIDTOWN...
HELLO LIFE!



STUDIO TYPE B & C

NOOR 3
STUDIO APARTMENT - TYPE B & C

B & C استديو – نموذج
نور 3

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

ST/B ST/C

TYPE

ST/B 380 56 4369-16

ST/C 384 56 4409-16

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2



NOOR 3

NOOR 3



ST/D ST/E

NOOR 3
STUDIO APARTMENT - TYPE D & E

TYPE

ST/D 427 240 6679

ST/E 443 248 6919

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

D & E استديو – نموذج
نور 3

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

COMMUNITY

VIEW

STUDIO - TYPE D & E



NOOR 3



ST/F ST/G

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

NOOR 3
STUDIO APARTMENT - TYPE F & G

TYPE

ST/F 394 37 43110-16

ST/G 406 37 44310-16

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

F & G استديو – نموذج
نور 3

STUDIO - TYPE F & G



NOOR 3



NOOR 1, 2, 3 & 4
STUDIO APARTMENT - TYPE H

TYPE

ST/H 486 246 7321

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

H استديو – نموذج
4 & 3 ,2 نور 1, 

ST/H

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

COMMUNITY

VIEW

STUDIO - TYPE H





1BR/A

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

NOOR 1, 2, 3 & 4
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE A

TYPE

1BR/A 682 53 7352-9

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

A شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج
4 & 3 ,2 نور 1, 

1BR - TYPE A





1BR/B

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

NOOR 1, 2, 3 & 4
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE B

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

TYPE

1BR/B
607 51 6581-9

586 51 6372-9

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

B شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج
4 & 3 ,2 نور 1, 

1BR - TYPE B





1BR - TYPE B*

1BR/B*

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

NOOR 3
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE B*

TYPE

1BR/B* 610 51 6611-8

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

*B شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج
نور 3





1BR - TYPE C

1BR/C

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

NOOR 1, 2, 3 & 4
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE C

TYPE

1BR/C 578 43 6211-16

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

C شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج
4 & 3 ,2 نور 1, 





1BR - TYPE C1

1BR/C1

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

NOOR 1, 2, 3 & 4
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE C1

TYPE

1BR/C1 578 337 9151

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

C1 شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج
4 & 3 ,2 نور 1, 





1BR - TYPE D

1BR/D

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

NOOR 1, 2, 3 & 4
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE D

TYPE

1BR/D 628 52 6801-9

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

D شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج
4 & 3 ,2 نور 1, 





1BR/D1

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

1BR - TYPE D1

NOOR 1, 2, 3 & 4
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE D1

TYPE

1BR/D1 628 288 9161

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

D1 شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج
4 & 3 ,2 نور 1, 





1BR/E

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

1BR - TYPE E

NOOR 1, 2, 3 & 4
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE E

TYPE

1BR/E
636 313 9491
636 317 9531

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

E شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج
4 & 3 ,2 نور 1, 





1BR - TYPE F

1BR/F

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

NOOR 1, 2, 3 & 4
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE F

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

TYPE

1BR/F 726 322 1,0481

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

F شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج





1BR/G

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

1BR - TYPE G

NOOR 5, 6 & 7
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE G

TYPE

1BR/G 737 95 8322-4

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

G شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج
نور 5, 6 & 7





1BR - TYPE H

1BR/H

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

NOOR 5, 6 & 7
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE H

TYPE

1BR/H 694 95 789

M
1

5-6

7

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

H شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج
نور 5, 6 & 7





1BR/I

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

1BR - TYPE I

NOOR 5, 6 & 7
ONE BEDROOM APARTMENT - TYPE I

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2
TYPE

1BR/I 886 160 1,0471

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

I شقة مكونة من غرفة نوم واحدة – نموذج





2BR - TYPE A

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

2BR/A

NOOR 3
TWO BEDROOM APARTMENT - TYPE A

TYPE

2BR/A 939 54 99309-16

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

A شقة مكونة من غرفتي نوم – نموذج
نور  3



NOOR 3

NOOR 3



إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

2BR/B

2BR - TYPE B

NOOR 5, 6 & 7
TWO BEDROOM APARTMENT - TYPE B

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

TYPE

2BR/B 1,033 133 1,166

M
1-4

5-6

7

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

B شقة مكونة من غرفتي نوم – نموذج
نور  5, 6 & 7





2BR - TYPE B*

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

2BR/B*

NOOR 5, 6 & 7
TWO BEDROOM APARTMENT - TYPE B*

TYPE

2BR/B*

1,032 133 1,165

1,054 130 1,184

M
1-4

5-6

5-6

7

7

2-4

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

*B شقة مكونة من غرفتي نوم – نموذج
نور  5, 6 & 7





2BR - TYPE C

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

2BR/C

NOOR 5, 6 & 7
TWO BEDROOM APARTMENT - TYPE C

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2
TYPE

2BR/C 1,043 98 1,1412-4

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

C شقة مكونة من غرفتي نوم – نموذج
نور  5, 6 & 7





2BR - TYPE D

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

2BR/D

NOOR 5, 6 & 7
TWO BEDROOM APARTMENT - TYPE D

D شقة مكونة من غرفتي نوم – نموذج
نور  5, 6 & 7

TYPE

2BR/D 1,094 98 1,192
2-4
5-6

7

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2





2BR - TYPE E

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

2BR/E

NOOR 5, 6 & 7
TWO BEDROOM APARTMENT - TYPE E

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2
TYPE

2BR/E 1,094 160 1,2541

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

E شقة مكونة من غرفتي نوم – نموذج
نور  5, 6 & 7





إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

2BR/F

2BR - TYPE F

NOOR 5, 6 & 7
TWO BEDROOM APARTMENT - TYPE F

TYPE

2BR/F 1,055 460 1,5151

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

F شقة مكونة من غرفتي نوم – نموذج
نور  5, 6 & 7





2BR - TYPE G

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

2BR/G

NOOR 5, 6 & 7
TWO BEDROOM APARTMENT - TYPE G

G شقة مكونة من غرفتي نوم – نموذج
نور  5, 6 & 7

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2

TYPE

2BR/G
1,063 165 1,2285-6
1,105 133 1,2385-6

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)





3BR - TYPE A

إن جميــع الصــور والمخططــات والتصاميــم والمعلومــات والبيانــات والتفاصيــل الــواردة فــي هــذا الكتيــب هــي إرشــادية فقــط وقــد تتغيــر فــي أي وقــت حســب التصاميــم النهائيــة للمشــروع والموافقــات التنظيميــة وتصاريــح التخطيــط.

All pictures, plans, layouts, information, data and details included in this brochure are indicative only and may change at any time in accordance with the final designs of the project, regulatory approvals and planning permissions.

3BR/A

A شقة مكونة من ثلاث غرف نوم – نموذج
نور  5, 6 & 7

NOOR 5, 6 & 7
THREE BEDROOM APARTMENT - TYPE A

COMMUNITY

VIEW

JUMEIRAH GOLF ESTATES PHASE 2
TYPE

3BR/A 1,572 232 1,8045-7

LEVEL UNIT
(SQ.FT)

BALCONY
(SQ.FT)

TOTAL
(SQ.FT)




